
 

 

Speaker 

演講者 

Deborah Yokoe, MD, MPH 
Medical Director, UCSF Hospital Epidemiology and Infection Control  
Professor, UCSF School of Medicine 

Date/Time  

日期時間 

February 8, 2018 (Thursday)  二月八日（星期四） 

下午 5:00 - 6:30 pm 

Location  

地點 

Herbst Hall, UCSF Mount Zion Campus 赫布斯特館 

1600 Divisadero 街 (Between Post and Sutter St.), 2nd floor, San Francisco 

RSVP  

敬請回复 
請留位致電 Call 415-885-3678 留言 

Online 或點擊這裡網上註冊  http://bit.ly/UCSFflu 

Sponsor 

贊助 
Kangxin Partners康信知識產權 

Light refreshment 茶點招待 

Facebook  Friend us at http://www.facebook.com/UCSFAHI 

 

UCSF ASIAN HEALTH INSTITUTE BILINGUAL HEALTH LECTURES 

亞裔健康研究院雙語健康講座（英語和廣東話） 

The Winter Flu Epidemic: The Young, 
the Old, and the Health-Compromised 

冬季流感疫情：年輕人，老年人，和體弱之士 

Why is the influenza (flu) outbreak in the nation so serious this winter? The data from the 
Centers for Disease Control and Prevention (CDC) show that the number of people with the 
flu continues to be high across the country, including some people with serious flu-related 
complications. Dr. Deborah Yokoe, an expert in infectious diseases and infection control at 
UCSF, will give us invaluable advice regarding flu prevention, symptoms and treatment in this 
free and bilingual (English/Cantonese) lecture. All are welcome.  

為什麼今年冬季在全國爆發的流感這麼嚴重？據美國疾病控制預防中心

（ＣＤＣ）公佈的數據顯示，全國流感患者人數仍然居高不下，其中包

括一些人患有嚴重的流感並發症。加州大學舊金山分校的傳染病與感染

控制專家Ｄｅｂｏｒａｈ     Ｙｏｋｏｅ醫學教授受邀為我們提供一個免

費的雙語（英語／廣東話）講座，分享流感病毒之預防，症狀和治療方

面寶貴的醫療信息，歡迎各位參加。 

http://bit.ly/UCSFheart
http://www.facebook.com/UCSFAHI

